
ФЕСТИВАЛ НА ЛАГОГО
ВИСОК

(Продължение от стр. I) 

най-сърдечните поздрави на 
своите «съграждани.

Те бяха любезни да спо
делят впечатлениягл си от 
фестивала.
ВИЛХЕЛМ НЕЕФ:

— За пръв път съм в Ру 
се. Явно, това е стар град 
с богати музикални тради
ции. Най силното мп впечаг 
ление от фестивала са от 
операта „Поанис Рекс“ и 
концерта със солисти Ойстрах 
и Хомвцер.
ХАИНЦ ЛЕМА II:

— За втори път съм на 
фестивала „Мартенски музи 

кални дни“ и за втори път 
очаквах само големи и ху
бави концерти. Впечатления 
та ми са, че всичко тук 
преминава на много високо 
равнище.
ГЕРХАРД РОЗЕНФЕЛД:

Аз съм идвал често в 
Бь.;гаряя, но в Русе сьм за 
първи. път. Присъединявам 
се към мнението на колеги 
те си за фестивала. Изклю 
чително впечатление ми на
прави фактът, -че музикални 
те сили в България не са 
съсредоточени само в Со
фия. а и в Русе, и в други 
градове на страната.
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